

8 Read the blog again and answer the questions.

المطلوب: اقرأ المدونة مرة أخرى ثم أجب عن الأسئلة التالية.

1. Why was Anita so willing to go to Jordan to study Arabic?  
لماذا كانت أنيتا متحمسة جدا للذهاب إلى الأردن لدراسة اللغة العربية؟
2. What impressed Anita about her fellow students at the university?  
ما الذي أثار إعجاب أنيتا من زملائها الطلاب في الجامعة؟
3. What does the idiom in **bold** in the text mean?  
ماذا يعني المصطلح المكتوب بالخط الغامق العريض في النص (**put my back into it**)؟

إجابات تمرين ٨ كما يلي:

1. Her father is Jordanian and she has always spoken Arabic at home, but she had never studied it formally. She also had family in Jordan who could help her.  
والدها أردني وهي تحدثت العربية دائما في البيت، لكنها لم تدرس أبدا اللغة العربية بشكل رسمي. وهي أيضا لديها عائلة في الأردن والتي يمكن أن تساعد.
2. Their behaviour and attitude to studying was very good. They fully understood the importance of studying and how it would help them and their country.  
كانت تصرفاتهم ومواقفهم/أي توجهاتهم للدراسة جيدة للغاية. لقد فهموا تماما أهمية الدراسة وكيف يمكن ان تساعدهم وتساعد بلدهم.
3. (**put my back into it**) means: tried extremely hard/ أو to put a lot of effort into Something.  
هذا المصطلح يعني: حاولت بجديّة تامة/أو أنها وضعت الكثير من الجهد في شيء ما.